
 
 

 

 

Referat fra Menighetens årsmøte søndag 7.april 2024 
 

 

1. Konstituering av årsmøtet 

 

  Møteleder: Målfrid Vestvik Bjåstad 

  Referent: Inger-Anne Solem Ellingsen 

  Underskrift av protokollen: Gezinus Hoiting og Maria Nybø 

 

  Antall til stede: 75 

 

Ingen saker ble meldt til eventuelt.  

 

 

2. Presentasjon av årsmelding og regnskap 2023 

 

Årsmelding og regnskap 2023 ble forelagt årsmøtet ved MR-leder Målfrid Vestvik Bjåstad og 

daglig leder Inger-Anne Solem Ellingsen. MR lederen rettet en takk til hver og en av de 

frivillige for deres bidrag til et stort og aktivt menighetsarbeid.  

 

 

3. Arbeidet med større og mer egnede kirkelokaler  

Menighetsrådet satte i 2023 ned en komite (KRK 2030) for å se på større og mer egnede 

kirkelokaler. Komiteens medlemmer er Alv Bjørn Solheim (leder), Cecilie Kolnes, Jan 

Steinar Bø, Nina Holm Viste, Rune Øygard, Sigrunn Førsvoll, Tomas Mjelde Røsbak og 

Øystein Stjern. Komiteen har som mål å ha et lokale på plass innen 2030. Alv Solheim deltok 

på årsmøtet for å informere om arbeidet i komiteen. Han innledet med å presisere at det ikke 

er en erstatning for kirka og kirkestua det jobbes mot, men et tilleggs-lokale til andre 

aktiviteter enn det vi har mulighet for i dag. Komiteen har sett på ulike tomter og hatt møte 

med kommunen. Kommunen er positive til alt det frivillige arbeidet i menigheten, og mener 

det er viktig for bygda. Arbeidet blir sett! Komiteen tenker at lokalet må være sentrumsnært, 

men har ikke landa på noe ennå. Komiteleder og daglig leder har vært i møte med Coop Mega 

som skal bygge ut, med tanke på aktuelle menighetslokaler. Det er nå sendt en behovsanalyse 

fra menigheten til Coop Mega. Andre aktuelle lokasjoner er gamle Harestad skole og 

parkeringsplassen på torget. Komiteen vil også ha samtale med Randaberg forsamlingshus` 

styre i arbeidet med å vurdere lokaler. Komiteen vil oppsummere sitt arbeid, fase 1, der de 

kommer til å konkludere med sentrumsnært lokale, og der skoletomta, lokaler i nye Coop 

Mega eller parkeringsplassen på torget er aktuelle lokasjoner. Det er ikke snakket noe om 

økonomi ennå. Komiteleder presiserte at dette vil koste, men skal vi få til noe for nye 

generasjoner må vi ha større lokaler for å vokse. Komiteen tenker at ved å ikke gå for et vigsla 

bygg står menigheten friere til å leie ut til andre, noe som gir inntekter. En enkelt-deltaker på 

årsmøtet roste menighetsrådet for at arbeidet med nye kirkelokaler nå er i gang.  



 
 

 

4. Menighetens satsningsområder 2024-2028 

 

MR-leder Målfrid Vestvik Bjåstad og daglig leder Inger-Anne Solem Ellingsen presenterte 

områdene som menighetsrådet har vedtatt skal satses ekstra på i perioden 2024-2028:  

 

• UNGDOMSARBEID 

• UNGE VOKSNE  

• EN BEDRE SØNDAG 

• GIVERTJENESTE 

 

 

 

 

 

 

 

 

Underskrift av 2 personer: 

 

 

 

_________________________     ______________________ 

Gezinus Hoiting        Maria Nybø  

 

 

 


